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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE L'AJUNTAMENT  CELEBRADA EL  
DIA 15 D’ABRIL  DE 2013. 
 
Data:  15 d’abril de  2013 
Caràcter:  ordinària 
Convocatòria: primera 
Inici:   20,00  hores 
Fi:      21,40  hores 
Lloc: sala de sessions de l’Ajuntament de Llubí 
Assistents:  

- Batlle-president, Sr.  Joan Ramis Perelló  
- 1er. Tinent de batlle,  Sr. Toni Vallespir Perelló  
- 2º Tinent de batlle, Sr. Miguel Perelló Alomar  
- 3º Tinent de batlle, Sra. Margalida Gelabert Perelló 
- Regidor,  Sr. Tomàs Ramis Barceló  
- Regidor, Sr. Gabriel Vicens Mir  
- Regidor, Sra. Magdalena Perelló Frontera 
- Regidora, Sra. Beatriz Catalina Rodríguez Fiol 
- Regidor, Sr.  Cristòfol Riera Solé  
- Regidor, Sr. Miquel Perelló Gelabert 
- Regidor, Sr. Joan Ramis Ramis 

No assistència amb excusa: ningú 
No assistència sense excusa: ningú 
Actua com a secretari: Sr. Raimundo Tomás Montis Sastre, secretari-interventor de la 
corporació 
 

I.- PART INFORMATIVA : 

1.- Donar compte liquidació Pressupost Municipal 20 12. 
Es va donar lectura a la Proposta de la Batllia, de data 22 de març de 2013, que deia: 
 
“ Vist l’expedient de la Liquidació del Pressupost Municipal de 2012, formulada pel 
Secretari-Interventor, en compliment del que disposa l’article 90 de Reial Decret 
500/1990, de 20 d’abril. 
 
Resultant que la liquidació es desprèn un Romanent de Tresoreria Líquid de 
361.824,35 €. 
 
De conformitat amb el que es disposen les disposicions vigents, aquesta Batllia 
PROPOSA a la Junta de Govern Local l’adopció del següent acord: 
 
1º.- Aprovar la següent liquidació del Pressupost Municipal de 2012, amb el següent 
resultat: 
 
A) PRESSUPOST MUNICIPAL DE 2012. 
 
 a) Pressupost de despeses. 
  
       - Crèdits inicials ............................................ ..1.117.964,00 € 
       - Modificacions de crèdit ................................... 337.719,35 € 
       - Crèdits definitius ...........................................1.455.683,35 € 
       - Despeses autoritzades .................................1.291.233,06 € 
       - Despeses compromeses   ............................1.291.233,06 € 
       - Obligacions reconegudes  ............................1.291.233,06 € 
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       - Pagaments ordenats  ...................................1.211.148,87 € 
       - Reintegraments ......................................................... 0,00 € 
       - Pagaments realitzats   ..................................1.211.148,87 € 
 
 b) Pressupost d'ingressos. 
 
       - Previsions inicials ....................................... ..1.117.964,00 € 
       - Modificacions de previsions ............................ 337.719,35 €  
       - Previsions definitives  ...................................1.455.683,35 € 
       - Drets reconeguts nets  .................................1.481.092,62 € 
       - Devolucions d'ingressos ................................... 14.169,20 € 
       - Drets recaptats nets .....................................1.296.784,31 €  
 
B) PRESSUPOSTS ANTERIORS. 
 
a)  Pressupost de despeses. 

 
       - Obligacions reconegudes netes ......................200.339,13 € 
       - Pagaments efectius ........................................ 128.077,90 € 
 
 b) Pressupost d'ingressos. 
 
       - Drets reconeguts nets .................................... 736.741,80 € 
       - Recaptació neta ............................................. 216.407,38 €    
 
Drets pendents de cobrament i obligacions pendents de pagament  dia 31 de 
desembre .   
 

A) Drets pendents de cobrament dia 31 de desembre: 
  

 - Exercici corrent ................................ 170.139,11 €   
 - Pressuposts tancats ......................... 520.334,42 €    
     
En relació als drets reconeguts pendents de cobrament de l'exercici corrent són 
significatives les partides següents: 
 
  Béns immobles de nat. urbana .......... 54.425,01 € 
  Impost vehicles trac.mecànica .......... 25.030,28 € 
  Tr.Consell Mca,sufragar des.cor.........73.450,00 € 
   
B)  Obligacions pendents de pagament 31 de desembre:  
 

 - Exercici corrent  ................................. 80.084,19 €   
                  - Pressuposts tancats.. ............................. 72.261,23 €    
 
 En relació a les obligacions reconegudes pendents de pagament de l'exercici corrent són 
significatives les partides següents: 
 
  Ajudes llibres escolars ......................... 4.785,00 € 
  Subvencions a ent.culturals ................. 5.495,00 € 
  Pav.camins i carrers ............................ 5.929,21 € 
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Resultat Pressupostari de l'exercici    
 
El Resultat Pressupostari està determinat per la diferència entre els drets pressupostaris 
líquids durant l'exercici i les obligacions pressupostàries reconegudes durant el mateix 
període.  
 
1.- Total drets reconeguts nets ..............................1.466.923,42 € 
2.- Total obligacions reconegudes netes ...............1.291.233,06 € 
 
Resultat Pressupostari ............................ ............. 175.690,36 €    
 
El Resultat Pressupostari ha d'ésser ajustat: 
 
a) Desviacions positives de finançament.  .............................................................. 0,00 € 
b) Desviacions negatives de finançament .............................................................. 0,00 €  
c) Crèdits gastats finançats amb romanent líquid de Tresoreria .................. 120.379,47 €  
  
Resultat Pressupostari ajustat .................... ............................................. 296.069,83 € 
 
ROMANENT DE TRESORERIA   
 
Està integrat pels drets pendents de cobrament, les obligacions pendents de pagament i 
els fons líquids, referits a dia 31 de desembre de l'exercici. 
 
1.- Deutors pendents de cobrament a final de l'exer cici.  
 
 - De pressupost d'ingressos. 
   Exercici corrent  ......................................... 170.139,11 € 
 - De pressupost d'ingressos. 
   Pressuposts tancats .................................. 520.334,42 €  
 - D'altres operacions  
              no pressupostàries....................................... 15.458,13 € 
 - Ingr. pendents d'aplicació ........................... -13.269,12 €    
 
                        TOTAL ..................... ..................... 692.662,54 €  
 
  2.- Creditors pendents de pagament a final de l'exe rcici. 
 
 - De pressupost de despeses. 
   Exercici corrent ............................................ 80.084,19 €   
 - De pressupost de despeses. 
   Pressuposts tancats .................................... 72.261,23 €     
 - De pressupost d'ingressos ................................... 0,00 €      
 - D'altres operacions no  
              pressupostàries ......................................... 135.254,54 € 
            - Menys: Pag.rea.pend.aplic.def ........................ -100,96 € 
      
                          TOTAL ................... ........................ 287.499,00 € 
  
   3.- Fons líquids a Tresoreria a final de l'exercici ....................................... 418.670,84€ 
   4.- Romanent de Tresoreria brut .............................................................. 823.834,38 € 
   5.- Saldos de dubtós cobrament ............................................................... 462.010,03 € 
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Total romanent líquid de tresoreria per despeses ge nerals .................. 361.824,35 € 
 
Excés de finançament afectat ................................................................................ 0,00 € 

Romanent líquid de tresoreria de lliure disposició 361.824,35 € 
    
Segon.- Donar compte de la Liquidació del Pressupost de Municipal de 2012, a la primera 
sessió Plenària que es celebri.” 
 
Els reunits es donen per assabentats de la Liquidació del Pressupost Municipal 2012. 
 
 
II.- PART RESOLUTÒRIA 
 
1.-  EXAMEN I APROVACIÓ ACTE SESSIÓ ANTERIOR.- 
A continuació,  pel Sr. President, es va preguntar als reunits si havia alguna observació 
que formular a l’esborrany de l’Acta de la sessió anterior (Sessió ordinària de data 18 
març de 2013). 
 
Per part del regidor  Sr. Gabriel Vicens Mir, portaveu del grup municipal PSM-EN   es va 
manifestar  que estava d’acord amb el contingut de l’esborrany de l’Acta, però manifestà 
que volia que constés  en Acta  les següents esmenes: 
 
-A la pàgina 3,  “Proposta de modificació ordenança d’ICIO”,  ha de constar que les 
bonificacions exigeixen una prèvia aprovació d’una ordenança o normativa, tal com 
estableix el catàleg de patrimoni. 
 
-A la pàgina 4,  “Conveni col·laboració entre l’Ajuntament de Llubí i el Sr. Bernat LLiteras 
Mulet”,  ha de constar que el grup municipal PSM-EN només va presentar esmena a la 
modificació del punt  4º del conveni i no dels punts 6, 10 i 11, que varen ésser  modificats 
pel Sr. Batlle. 
 
-A la pàgina 7, “Comissió assessora de cultura i festes”, vol que consti en Acta que ell va 
manifestar que s’ha d’elaborar un reglament similar al de la comissió assessora d’esports. 
 
-A la pàgina 10,  “Precs”,  al prec que va formular el regidor, Sr. Cristòfol Riera Solé, 
sobre  pintar pas de vianants entre els carrers Farinera i Traginers, s’ha d’afegir que 
també es realitzi un estudi de mobilitat per a les activitats escolars.    
 

Sotmès a votació el citat esborrany, va ésser aprovat per unanimitat dels assistents, amb 
les esmenes presentades.  

 
2.- EXAMEN I APROVACIÓ  PROPOSTA AJUDA ECONÒMICA AM B MOTIU DEL 100 
ANIVERSARI DE LA PARRÒQUIA DE LLUBÍ.- 
Es va donar lectura a la Proposta de la Batllia, de data  4 d’abril  de 2013, que deia: 
 
“Amb motiu del 100 aniversari de la parròquia de Llubí, aquesta està preparant 
activitats, actes culturals, concerts de coral, informació a través de fulletons 
informatius, així com la visita del Sr. Bisbe de Mallorca, Sr. Xavier Salines. 
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Totes aquestes activitats tenen un elevat cost econòmic que ocasionen unes despeses 
extraordinàries a la parròquia  de Llubí. Per això, s’ha sol·licitat ajuda econòmica a 
l’Ajuntament. 
 
Vistes les sol·licituds de la parròquia i d’acord amb les disposicions legals vigents, 
PROPOSO a l’Ajuntament Ple l’adopció del present ACORD:  
 
Primer.-  Aprovar, quan hi hagi consignació pressupostària, l’ajuda per a la impressió 
dels fulletons informatius i commemoratius del 100 aniversari de la parròquia de Llubí, 
que suposa una despesa econòmica de 659 euros. 
 
Segon.-  Aprovar, a petició de la Rectoria i del responsable econòmic de la coral,  quan hi 
hagi consignació pressupostària, d’una ajuda econòmica per l’adquisició d’un òrgan 
litúrgic per un import de 4000 euros . 
 
No obstant, l’Ajuntament Ple resoldrà.” 
 
Per part de la regidora del grup municipal PSM-EN, Sra. Beatriz Catalina Rodríguez 
Fiol, es va manifestar que a la proposta s’havia d’haver especificat que l’ajuda 
econòmica és pel 50 % del preu total de l’òrgan.  
 
Els reunits, vist el dictamen favorable de la Comissió Informativa, per unanimitat, 
acorden aprovar íntegrament la Proposta de la Batllia abans descrita.  
 
 
3.- EXAMEN I APROVACIÓ MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL PP DE REBUIG 
EXPLÍCIT DELS ACTES VIOLENTS CONTRA EL SECRETARI GE NERAL DE NOVES 
GENERACIONS DEL PARTIT POPULAR DE SINEU.- 
Es va donar lectura a la moció grup municipal PP, que deia: 
 
“EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
Dins del context social actual, i arran dels fets ocorreguts el 22 de març passat a Santa 
Margalida, on es va produir un greu atac, per part d’un grup de radicals i violents, al 
Secretari General de Noves Generacions del Partit Popular de Sineu, Marc Álvarez, 
simplement pel fet de pertànyer a aquesta formació política.  És moment que tots els 
partits polítics condemnem ferm i inequívocament aquesta vulneració de les regles 
democràtiques que estableix la Constitució, l’Estatut i totes les normes que avalen el 
nostre Estat de Dret. 
 
No ha estat la primera vegada que grups radicals exerceixen violència contra les 
persones que exerceixen algun càrrec en política, ja l’any passat es va produir incidents 
similars a les Festes de Sant Agustí a Felanitx, on la presidenta del Consell de Mallorca, 
Maria Salom, va ser atacada per una minoria violenta, fets que avui es troben en mans 
de la Justícia, també perduren en la memòria les agressions que va patir el propi 
President del Govern a diversos indrets de Mallorca, amb resultat de lesions a alguns 
dels membres de seguici de seguretat. 
 
Si la violència física que es va exercir contra el Secretari de Noves Generacions del Partit  
Popular el passat divendres 22 resulta del tot repugnant,  no ho es manco la  violència 
verbal  que s’ha utilitzat per part de diversos radicals en diversos mitjans de comunicació i 
xarxes socials, aquest tipus de manifestacions són un cultiu excel·lent per a properes 
agressions com la que, malauradament, va tenir lloc recentment a Santa Margalida.   
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Els partits polítics hem de transmetre als ciutadans, la necessitat i la responsabilitat de 
tots en el manteniment de la Pau Social i de la defensa de la llibertat. 
 
No compartit les mateixes idees polítiques mai pot justifica l’agressió física.  La riquesa de 
la nostra societat s’ha de mesurar per la tolerància i el respecte als altres, als seus ideals, 
i a la seva integritat física i moral. 
 
Som una terra de persones pacífiques que han conviscut en harmonia durant molt de 
temps, però avui en dia, existeixen grups minoritaris que volen trancar aquest equilibri, 
per això, tots els partits polítics que representen les diferents ideologies han de 
condemnar tot tipus d’atacs a la llibertat de pensament. 
 
Ningú dubta del dret que tenen els ciutadans a manifestar-se lliure i pacíficament per a 
expressar la seva opinió, reivindicació o necessitat. No obstant això, aquestes 
manifestacions perden la seva legitimitat quan es converteixen en agressions físiques a 
altres ciutadans, cossos de seguretat i representants polítics que han estat triats en 
processos democràtics per tots els ciutadans o, com és el cas que ens ocupa, càrrecs 
d’una formació política democràtica. 
 
Hem d’acabar amb aquest ambient d’inseguretat, les manifestacions han de ser 
pacífiques, la violència urbana no té cabuda en un estat democràtic. Els mitjan 
democràtics constitucionals són suficients per defensar les opinions sense arribar a fets 
tan lamentables com els ocorreguts a Sineu. 
 
La violència no té cap justificació, no és de rebut que hi hagi dirigents polítics que amb les 
seves declaracions i opinions deixin entreveure que la causa de les agressions prové de 
mesures d’un govern triat per la majoria dels ciutadans de les Illes Balears en compliment 
del seu programa electoral, s’ha de respectar la voluntat de milers de ciutadans que van 
decidir democràticament als seus representants polítics. 
 
ACORDS 
Primer.-  L’Ajuntament de Llubí rebutja de manera clara i contundent les agressions i els 
incidents violents soferts, el dia 22 de març de 2013, pel Secretari General del Partit 
Popular de Sineu, a mans d’un grup de radicals i violents simplement pel fet de pertànyer 
a l’esmentada formació política. 
 
Segons.-  L’Ajuntament de Llubí insta a tots els partits polítics de les Illes Balears a 
manifestar la seva total repulsa davant qualsevol tipus de violència contra ciutadans que 
participen en política i a fer una crida a la serenitat i a la tolerància que sempre ha 
caracteritzat la nostra terra.” 
 

 Per part del Sr. Batlle es va explicar la moció, dient que la finalitat de la mateixa és la 
condemna de la violència verbal o física del qualsevol persona, independentment  del 
partit polític a que pertanyi.  
 

 Per part del regidor Sr. Gabriel Vicens replicà dient que com sempre diu,  el seu grup 
polític  PSM-EN, està  i estarà en contra de la violència contra les persones, però que 
aquesta moció que presenta el grup municipal PP, no s’entén massa bé  quina finalitat 
cerca,  ja que en primer lloc, ja està condemnant a una persona sense que hagi hagut 
cap judici, i sense saber que va passar, ja que hi ha varies versions.  I en segon lloc, 
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aquesta moció és de caràcter alarmista i què  no es correspon amb la realitat de 
Mallorca, ja que es dona una sensació de violència i agressivitat que no és real  
 
El Sr. Batlle replicà que ell no era present  quan va succeir aquest incident, però sí pot 
parlar de la violència verbal que ell mateix va rebre quan el president del Govern va visitar 
Llubí.   
 
Per part del Sr. Gabriel Vicens es va tornar recordar que el seu grup municipal condemna 
la violència i és més, també condemna les pintades que han aparegut avui a la seu del 
PP, ja que el seu grup polític condemna tot tipus de vandalisme.  Per últim, també 
manifestà que quan es fan retallades tant brutals, els polítics han de suportat les 
reaccions dels ciutadans. 
 
Per part del regidor del grup municipal PSOE, Sr. Miquel Perelló Gelabert, es va 
manifestar  que s’abstindria a la votació  ja que no està d’acord amb el punt primer de la 
moció. 
 
 Per part del regidor del grup municipal  CxI, Sr.  Joan Ramis Ramis, es va manifestar  
que s’abstindria a la votació , però vol deixar clar que el seu grup sempre condemnarà la 
violència,  i no pot votar a favor ja que aquesta moció està plena de contradiccions i 
segons la versió dels fets de la que ell ha tingut constància, va ésser una petita baralla 
que venia precedida de provocacions. 
 
Els reunits, vist el dictamen favorable de la Comissió Informativa, per majoria (5 vots a 
favor: PP, 4 vots en contra: PSM-EN i 2 abstencions: 1 PSOE, 1 CxI) acorden aprovar 
íntegrament la moció  abans descrita.  
 
 
4.- PROPOSTES D’URGÈNCIA.- 
Prèvia declaració d’urgència, acordada per unanimitat dels assistents, que representa 
el vot favorable de la majoria absoluta legal, es varen  tractar els següents assumptes:  
 
1.- EXAMEN I APROVACIÓ MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL PSM -EN PER A LA 
FINALITZACIÓ ADEQUADA DE LES OBRES DE LA VARIANT DE  LLUBÍ.-  
Es va donar lectura a la moció del grup municipal PSM-EN, de data 6 d’abril de 2013, que 
deia: 
 
“Les obres de la Variant de Llubí (aproximadament 2,8 km de viari amb un pressupost 
aprox. de 4,1 milions d’euros) varen ser iniciades pel Consell de Mallorca ara ja fa més 
de dos anys. Durant aquest excessiu temps d’execució han estat ralentitzades, fins i 
tot paralitzades durant alguns mesos (estiu de 2011), i els responsables del Consell de 
Mallorca han determinat equivocadament la seva finalització en repetides ocasions.  
 
Ara mateix la Variant de Llubí, tot i que ja està oberta al trànsit, encara presenta moltes 
actuacions per adequar i finalitzar, incloses algunes deficiències greus que preocupen 
els habitants i usuaris de Llubí. D’altra banda, el compromís de dedicar l’1% del 
pressupost total de les obres al municipi de Llubí (en concepte de l’obligat 1% cultural 
en obres d’infraestructures en general) encara no s’ha materialitzat i ni tan sols s’ha 
iniciat cap projecte o iniciativa de les aprovades per l’Ajuntament de Llubí.  
 
Per tot això, el grup municipal del PSM-Entesa Nacionalista presenta al Ple de 
l’Ajuntament els següents:   
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Acords 

1.  Instar el Consell de Mallorca, Departament d’Urbanisme i Territori, a finalitzar 
amb diligència i de manera adequada i completa  la Variant de Llubí, després 
de més de dos anys d’obres al municipi. 

 
2.  Instar el Consell de Mallorca, Direcció Insular de Carreteres, a solucionar totes les 

deficiències detectades per l’Ajuntament de Llubí. A més de les deficiències que 
afecten particulars i alguns acabats, en especial les deficiències que tenen 
caràcter greu: la perillosa connexió amb la carretera de Sineu; la manca de 
permeabilitat peatonal a les rotondes que n’impedeixen la mobilitat envers zones 
d’interès patrimonial o indrets transitades; l’adequat asfaltat dels vials de serveis; 
la perillosa entrada a Llubí des de la rotonda número 3; les adequades 
connexions de les pluvials i els acabaments a l’accés al cementeri municipal.  

3.  Instar el Consell de Mallorca, Direcció Insular de Carreteres, a realitzar un 
adequat i complet enjardinament dels marges, rotondes i zones annexes a la 
Variant, tenint sempre present la vegetació autòctona i la importància de 
l’enjardinament i arbrat en la reducció de l’impacte paisatgístic de la 
infraestructura.  

4.  Instar el Consell de Mallorca, Presidència i el Departament d’Urbanisme i 
Territori, a projectar i desenvolupar definitivament la inversió de l’1% cultural al 
municipi de Llubí d’acord amb les propostes aprovades a l’Ajuntament de Llubí 
a tal efecte.” 

Els reunits, prèvia deliberació, per unanimitat, acorden aprovar íntegrament la moció  
abans descrita.  
 
 
5.- PRECS I PREGUNTES.- 
Per part del regidor Sr.  Gabriel Vicens Mir,  del grup municipal PSM-EN, es varen 
formular els següents precs: 
-Que a les sessions plenàries,  es dugin més assumptes i amb més contingut. 
-Que al pròxim plenari, consti a l’ordre del dia la suspensió, per part del Consell de 
Mallorca, de les Normes subsidiàries del municipi de Llubí. 
-Que quan tengui lloc, la celebració d’actes culturals i esportius,  s’avisi prèviament del 
tancament dels carrers i es faci una millora en la neteja de dits carrers.  
 
Per part del regidor Sr. Miquel Perelló Gelabert, d el grup municipal PSOE, es va 
formular el següent prec: 
-Que es faci una altre reclamació al Consell de Mallorca, sobre els defectes d’execució, 
consistents en l’enfonsament  del ferm o asfaltat del pont de Son Torrens. 
 
Per part del regidor Sr. Joan Ramis Ramis, del grup  municipal CxI, es varen 
formular els següents precs: 
-Donar l’enhorabona a l’equip de govern, sobre el desenvolupament de la festa de 
l’Ermita. 
-En una de les activitats programades a l’Ermita  -pal ensabonat-  per a futures 
edicions, que es tengui en compte l’edat dels participants i es controli a traves d’un 
policia. 
-Que per al pròxim any,  s’aprofitin els convenis de col·laboració dels policies locals, 
amb els ajuntaments de Maria de la Salut i Petra.  
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Per part de la regidora Sra. Magdalena Perelló Fron tera, del grup municipal PSM-
EN, es varen formular les següents preguntes: 
-A l’Acta de la Junta de Govern Local de data 25 de març de 2013, apareix una 
diligència del secretari-interventor, sobre la no aprovació d’una factura  de l’empresa 
CDI, per la impressió del catàleg de patrimoni,  ¿A què es deu?    Li contestà l’infrascrit 
secretari, dient que es va demanar una còpia del catàleg de patrimoni, sense posar 
condicions a la impressió del  mateix, i en dita copisteria, es va imprimir dit catàleg  en 
color, només per una banda i amb un fulls especials.  Ara s’està  renegociant el preu 
de la impressió. 
  
-Quin criteris s’utilitzen per a la substitució de les educadores de l’escoleta?   Li 
contestà el Sr. batlle dient que hi ha un borsí i què si cap de les persones que consten 
a dit borsí pot fer la substitució, se crida a gent del poble.  Per part de la regidors, Sra. 
Magdalena Perelló Frontera, es va manifestar que dit borsí estava absolet, ja que si 
cap de les persones que ho formen poden fer substitucions, s’ha de renovar dit borsí.  
Fet en el que l’equip de govern està conforme, i que amb màxima celeritat s’aprovaran 
unes bases per a la creació d’un altre borsí actualitzat. 
 
-Quan s’aprova un conveni per sembrar un arbre, ¿qui s’ocupa del seu manteniment? 
Li contestà el Sr. Vallespir dient que els dos primers anys s’ocupa el propietari que ho 
ha sembrat, i a partir del tercer any,  l’Ajuntament. 
 
Per part del regidor Sr. Miquel Perelló Gelabert, d el grup municipal PSOE, es 
varen formular les següents preguntes: 
-Les entitats que reben subvencions municipals, ¿la justifiquen cada any?  Li contestà 
el Sr. Vallespir  dient que si. 
 
-Qui es farà càrrec del comptador de subministrament elèctric de l’Ermita ¿l’associació 
o l’ajuntament?  Contestà el Sr. Batlle dient que pagarà tot l’any, exceptuant les festes 
de l’Ermita.  
 
Per part del regidor Sr. Joan Ramis Ramis, del grup  municipal CxI, es va 
formular la següent pregunta: 
-Té constància l’Ajuntament que hi ha solar dins el cas urbà sense tancar i que això 
pot ésser perillós?  Li contestà el Sr. batlle dient que es donaran ordres a la policia 
local  i que s’avisarà als propietaris dels mateixos. 
 
 
Sense més assumptes a tractar, per ordre del Sr. President s’aixecà la sessió, a l'hora 
assenyalada a l’inici, del que com a secretari, certifico. 
 

Vist-i-plau 
El batlle,  

 
 
 
 
     Joan Ramis Perelló    Raimundo Tomás Montis Sastre 
 

 


